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Tisztelt Képviselő-testület! 

 
 
Szuhakálló községi Önkormányzat Képviselő-testülete, az önkormányzat 2015. évi 
költségvetésének terhére biztosította az önkormányzat tulajdonát képező Suzuki W R+ típusú 
személyautó használatát a polgárőr szolgálatok időtartamában, a polgármester által meghatározott 
közlekedési útvonal mennyiségének mértékéig.  

Fentiek mellett az önkormányzat költségvetése terhére, 1 db mobiltelefon használatához tartozó 
előfizetés is biztosításra került az önkormányzat 2015. évi költségvetése terhére. 

Az Egyesület elnöke, az előterjesztés melléklete szerinti szakmai és pénzügyi beszámolót 
készítette el a képviselő-testület részére. 

Fentiekre tekintettel kezdeményezem az előterjesztés mellékletében szereplő határozati javaslat 
jóváhagyását. 

 

Szuhakálló, 2016. március 16. 

          Dávid István sk. 
            polgármester 



 
A 780-3/2016/Sz. számú előterjesztés 1. melléklete 

 

 

 

Határozati javaslat: 
 
 
 
 

/2016 . (…. . )  HA T Á R O Z A T     Polgárőr Egyesület 2015. évi 
tevékenységéről szóló beszámolóról. 

Szuhakálló Községi Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta Szuhakállói 
Polgárőr Egyesület 2015. évi tevékenységéről szóló szakmai beszámolót, valamint az 
önkormányzat által 2015. év során biztosított vissza nem térítendő támogatás 
felhasználásáról szóló pénzügyi beszámolót. 

A Képviselő-testület mind a szakmai, mind a pénzügyi beszámolót elfogadja. 

Felelős. polgármester 
Határidő: értelemszerűen 

 

 

 



               A 780-3/2016/Sz. számú előterjesztés 2. melléklete 

 

    Beszámoló a Szuhakállói Polgárőr Egyesület 2015 éves tevékenységéről 

 

2015 évben az elmúlt években szerzett tapasztalatok alapján végeztük munkánkat, 

melyből kiragadnék pár dolgot. 

Immár hagyománynak mondhatóan az elmúlt évekhez hasonlóan már nem csak 

gyalogosan, hanem javarészt szolgálati kerékpárral láttunk el szolgálatot. Ez 

megkönnyítette a lehetőségeinket, hisz így már nem csak egyszer tudtuk végigjárni a 

területünket, hanem többször is egy szolgálat során. A rendelkezésünkre bocsájtott 

Önkormányzati Suzuki Wagon R + tipusú autónak köszönhetően a rossz időben is tudtuk 

vállalni a szolgálatokat, így nem kellet fagyoskodnunk és megáznunk. 

A szolgálat szervezésének köszönhetően „kiszámíthatatlanok” lettünk azáltal, hogy 

nincs előre leírt útirány. Mindig az adott járőrpáros dönti el, mikor és merre mennek.  

A havi szolgálatok szervezése minden hónap utolsó hetében került megbeszélésre 

állománygyűlés formájában. Itt megbeszélésre kerülnek a szolgálatszervezésen felül az 

aktuális személyi, jogi változások illetve a mindenkit érintő problémák. Továbbá a 

szolgálatok során tapasztalt eseményekre, valamint oktatásra is sor kerül. 

 

2015.február 18.-án Múcsony községben egy járási polgárőr képzésen vettünk részt, 

melyen a Rendőrség tartott számunkra hasznos előadást a szolgálat során előforduló 

esetekről. 

 

2015. április hónapban közgyűlést tartott Egyesületünk. Melyen elnök úr beszámolt a 

2014.-es munkánkról és megbeszélésre került a 2015 évi költségvetés tervezet. Melyet a 

közgyűlés elfogadott. 

 

2015. május 1.-én – immár hagyományosan - családos majálist és főzőversenyt 

szerveztünk a község óvoda kertjében, melyen szép számmal vettek részt a község lakosai 

is. Ahol megtisztelt bennünket a helyi Önkormányzat képviselő testülete is egy nevezéssel. 

Ezzel egy időben 10.00 órától az Állomás úton a körforgalomnál gyermek kerékpáros 

közlekedési vetélkedőt szerveztünk a Rendőrség közreműködésével. Itt lehetőség nyílt a 

gyerekeknek megismerni a közúti jelzőtáblákat a kötelező felszereléseket a kerékpáron, 

illetve játékos formában akadályversenyen vehettek részt az erre rendszeresített Rendőrségi 

kerékpáros pályán. 

 Ezzel a lehetőséggel a jövőben is élni kívánunk, hisz a szabályos és biztonságos 

közlekedés mindannyiunk érdeke. Itt minden résztvevő gyermek ajándékot kapott. 

Köszönet a közreműködésért a K.barcikai Rendőrkapitányság Közlekedési Osztály 

helyszínelőinek, akik segítettek ennek színvonalas lebonyolításában.  

 

2015.július hónapban rendezte meg első alkalommal az Önkormányzat az „aratónap” 

ünnepségét, melyen a fellépőkön kívül sok vetélkedőkön való részvételre is lehetőség nyílt. 

Itt a Rendőrségi bemutató sátron kívül Egyesületünk is képviseltette magát egy bemutató 

sátorral, ahol megtekinthették a rendelkezésünkre álló ruházatokat és technikai eszközöket. 

Valamint rendezvénybiztosítási feladatokat láttunk el. 
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2015. szeptember hónapban a helyi általános iskola előtt teljesítettünk rendszeresen 

szolgálatot a reggeli órákban az iskolakezdések idejében. Ezzel segítve az iskolába járók 

biztonságos közlekedését, vigyázva testi épségükre. Ebben a hónapban került sor a község 

bányásznapi ünnepségére, ahol koszorúzással emlékeztünk meg. Ezen felűl a rendezvény 

lebonyolításához szükséges útlezárást és biztosítási feladatokat is elláttunk. 

 

2015. október hónapban minket ért az a megtiszteltetés, hogy községünk 

kastélykertjében került megrendezésre a járási közbiztonsági fórum, melyen több Polgárőr 

Egyesület vett részt. Itt a fórumon a megyei polgárőr vezetőkön kívül megtisztelt minket 

dr. Túrós András az OPSZ elnöke is. A hivatalos részt követően lehetőség nyílt az 

Egyesületeknek beszélgetni és kérdezni a megyei és az országos vezetőktől is. (bízok 

benne, hogy sok értékes tapasztalatot megosztottak egymással) Valamint sok megjelent 

Egyesület az általa felállított sátrakban különböző ételeket főzött, melyet jóízűen 

elfogyasztottak. Ezen a rendezvényen került még sor a térségünkben polgárőr pályázat 

útján elnyert 3 db új Suzuki Vitara terepjáró autók ünnepélyes átadására, melyet birtokba 

vehettek az érintett Polgárőr Egyesületek. 

Itt kívánom megjegyezni, hogy az Egyesületünk is pályázott egy új Suzuki Vitara 

gépjárműre, de sajnos nem nyert pályázatunk.  

Ebben a hónapban ismét közgyűlést tartottunk a jogszabályi változások miatt. Ugyanis 

Egyesületünk közhasznú helyett civil elnevezésű szervezetté vált. Az ezzel kapcsolatos és 

szükséges jogi adminisztrációs dolgokat elnök úr a Törvényszéknek megküldte, melyet a 

későbbiekben - hiánypótlást követően - nyilvántartásba vett. 

16.-án az állatok világnapja alkalmából a helyi óvoda rendezett megemlékezést a 

szülők közreműködésével. Itt állatsimogatásra nyílt lehetőség a községünk határában lévő 

Nagy József tanyáján. Az ezzel kapcsolatos kisérési és forgalomirányítási feladatokat 2 

fővel biztosítottuk.  

 

2015. november 1.-én a halottak napja és mindenszentek ünnepre való tekintettel a 

helyi köztemető környékén láttunk el megerősített szolgálatot 13.00 órától az oda látogatók 

biztonságának érdekében. Ahol rendfenntartó és szükség esetén forgalomirányító 

tevékenységet láttunk el.  

11.én a helyi óvoda szervezett Márton napi megemlékezést és lámpás felvonulást a 

községben, mely zavartalan lebonyolításában vettünk részt kisérési és szükség esetén 

forgalomirányítási feladatokkal. 

21.én lehetőség nyílt elnök úrnak egy megyei rendezésű eseményen részt venni 

Felsőzsolcán, ahol a megyei koordinátorok és vezetőkön kívül dr. Berecz Péter 

törvényszéki titkár úrral nyílt lehetőség eszmecserére illetve tájékoztatásra. Sikerült sok 

hasznos és fontos dologra rávilágítani a minket érintő jogi dolgokkal kapcsolatban. Ezúton 

is megköszönve a meghívást az eseményre. 

 

2015. december hónapban a helyi postás kézbesítő munkáját biztosítottuk a korai 

kifizetésekre való tekintettel 10 órányi időtartamban. Valamint fokozott figyelmet 

fordítottunk a helyi boltokra és a pénzintézetre, illetve a magányos, idős emberekre.  
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Figyelemmel kísértük az intézmények illetve az Önkormányzat karácsonyi 

megemlékezéseit, melyen ha tehettük képviseltettük magunkat. 

 

2015.január 01 és 2015.december 31.ig terjedő időben 872 órát töltöttünk 

közterületen. 

122 órányi időt fordítottunk különböző rendezvények biztosítására,  

Oktatás, képzésre 55 órányi időt  

Irodai munkára 52 órányi időt 

Rendőrséggel közös szolgálatot több alkalommal, összesen 224 órányi időt 

fordítottunk. 

 

Taglétszámunk év végén 20 fő. 

 

Egyesületünknél van 2 fő tanuló, akik már 2. éve a kötelező középiskolai 

un”közmunka” idejüket töltik. Bízom benne, hogy sikerül nekik tartalmasan és hasznosan 

eltölteniük idejüket, sok új élménnyel. Belelátva az emberek mindennapi dolgaikba 

valamint a Polgárőrség önzetlen munkavégzésébe. Ezúton is köszönöm, hogy minket 

választottak. 

 

A Megyei Polgárőr Szövetségtől kapott 200.000.-Ft támogatási összegből, ruházatot 

és egyéb technikai eszközöket vásároltunk, melyek megkönnyítik a mindennapi 

szolgálatot. 

 

Egyesületünk a jogszabályban előírtaknak megfelelően javarészt önállóan lát el 

szolgálatot a község területén. Munkánk során fontosnak tartjuk a községben lévő lakatlak 

épületek fokozott ellenőrzését, idősek védelmét, a lakosság anyagi javainak megóvását.  

 

A szolgálat ellátása során észlelt jogsértéseket - ha szükséges volt - jelentettük a 

központi segélyhívó rendszeren, akik megtették a megfelelő lépéseket. 

 A helyi önkormányzattal napi kapcsolatban vagyunk, kik támogatnak bennünket, 

hogy jobbá és könnyebbé tegyék munkánkat. Köszönhető ez annak is, hogy a polgármester 

úr, alpolgármester úr és immár elnök úr és 1 képviselő testületi tag is tagjai 

Egyesületünknek, így jobban átlátják mindennapi gondjainkat. Egyesületünknél fegyelmi 

és egyéb jogsértő illetve méltatlan magatartás miatt eljárást nem kellet kezdeményezni.  

 

Úgy érzem, hogy megalakulásunk óta javult a község közbiztonsága, lakosainak 

biztonságérzete, nagymértékben köszönhető mindez az egyesület tagjainak lelkiismeretes 

munkájának. Lakossági visszajelzések alapján szükség van munkánkra és jó szemmel, 

bizalommal és segítő szándékkal fordulnak felénk.  

Ezen idő alatt sikerült egy jó „csapatot” összehoznunk, akikben még van hivatástudat, 

önzetlenség és számíthatnak egymásra. 
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Megköszönöm az Önkormányzat és a képviselő testület mindennemű támogatását a 

magam és a Polgárőr Egyesület nevében. 

 

Itt szeretném megragadni az alkalmat, hogy továbbra is biztosítani szíveskedjen a 

Hivatal Suzuki Wagon R+ tipusú autóját az eddigi feltételek mellett, hisz ezt csak rossz idő 

és hideg időjárás esetén vettük igénybe szolgálatonként 10 km erejéig. Valamint a 

rendelkezésünkre bocsájtott 1 db mobiltelefon előfizetést is, hisz nagy hasznát vesszük 

munkánk során. 

 

Az év során  Egyesületünk  3 esetben, több fővel vett részt önzetlen kollektív 

segítségnyújtásban. Nevezetesen Tari Csaba és Suga László kollégák téli tűzifa készletének 

felfűrészelése, hasogatásában, valamint Dávid István kollégánk lakása tetőrendszerének 

cserepezésében vettünk részt. Ezzel példát mutatva mindenkinek összefogásból és 

együttérzésből.  

 

 

  Mivel egyesületünk nem végez vállalkozói tevékenységet, így csak pályázatok és 

egyéb támogatásokból kapott összegekből és az egyesületi tagdíjból tud gazdálkodni, ezért 

a 2016 évben is számítunk mindennemű anyagi segítségre. 

 

 

 

 

 

                                                                                           Tisztelettel: Lénárt Imre 

                                                                                                               elnök 

 

 



 
A 780-3/2016/Sz. számú előterjesztés 3. melléklete 

 
Szuhakállói Polgárőr Egyesület 
3731 Szuhakálló 
Kossuth u.7. 

 
                                                                               Tárgy: Elszámolás támogatás felhasználásáról. 
 
 
 

Szuhakálló községi Önkormányzat Képviselő-testülete 
 
 
Tisztelt Cím! 
 
A Szuhakállói Polgárőr Egyesület nevében, az önkormányzat által 2015. évben nyújtott 
támogatásról a következőképpen számolok el: 
 
 
A képviselő-testület döntése értelmében a Polgárőr Egyesület tagjai szolgálat teljesítés közben 
használták az önkormányzat tulajdonát képező Suzuki Wagon R+ típusú személyautót.  
2015.03.01. és 2016.02.29. között (a rendelkezésre álló adatok szerint) 111 alkalommal, összesen 
1110 km futásteljesítménnyel került a jármű igénybe vételre.  
 
A havonta megtett távolságok, a hatályos üzemanyagárak és a fogyasztási norma szerint, a 
gépjárműhasználatból adódó, az önkormányzat által biztosított üzemanyagköltség: 33 322.- Ft. 
 
Az Önkormányzat fentieken túlmenően 1 db mobiltelefon előfizetést biztosított  2015. április 
hónaptól az 
Egyesületnek. Az előfizetés havi díja 908.- Ft , így 2015.04 hónaptól 2016.február hó végéig.        
Összesen: 11x  908= 9988.- Ft 
 
 
 
Az Egyesület tagjai nevében ezúton is köszönöm a képviselő-testület támogatását. 
 
 
 
 
Szuhakálló, 2016. március 14. 
 
 
                                                                                                Tisztelettel 

Lénárt Imre 
elnök 

 


